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8. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 19.9.2016  
 
 
Mgr. Kereštanová: 
Na sídlisku Juh vyzerajú cesty ako tankodrom, doslova a do písmena ako tankodrom. 
Nemocničná ulica sa začali vyspravovať, v piatok som telefonovala s pánom riaditeľom 
technických služieb, že na Ulici L. Sáru, ktorá je v najhoršom stave v tejto časti sídliska bude 
daný nový koberec. Chcela by som len teda, aby ste to potvrdili, že je to tak, aby občania 
sídliska Juh ozaj mali istotu, že tieto cesty sa na sídlisku Juh dajú do lepšieho stavu. Ďakujem 
pekne. 
 
Mgr. Sovák: 
Áno pani poslankyňa, tieto cesty sa dajú do poriadku v celej dĺžke ako sú rozbité. Rokovali 
sme aj na poslednej finančnej komisii o navýšenie finančných prostriedkov, aby sa urobilo 
všetko tak, ako to má byť, aby sa nerobilo po častiach. 
 
Mgr. Kereštanová: 
Ale v blízkom období. 
 
Mgr. Sovák: 
Áno, samozrejme, tento týždeň nastupujú.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ  
Dňa: 19.9.2016 
 


